
創育機構

C-Hub 成大創意基地
地址：臺南市東區大學路1號

電話：(06)275-7575#50239

電子郵件：chub.space.ncku@gmail.com

類別屬性：共同空間

官方網站：進入網站 

X有輔導 X有舉辦活動或課程 X可獲得投資機會 X可獲得商機機會 V場地外借

X可進駐 X創業家簽證認可 X政府單位營運 X地址可提供工商登記 X績優推薦 X在地交流X國際鏈結

一個屬於成功大學師生的創意空間，也邀請自由工作者及企業夥伴一起加入。從共創空間、展覽、論壇
到各式各樣的活動，在這個屬於創意人的一方天地，我們將城市化做舞台，在這裏一起築夢，
透過一次一次的激盪，把創意揮灑在世界與城市的每個角落。  

成功大學規劃與設計學院擁有豐富設備實作與共同資源，工作坊、論壇，人與人之間交流、概念與理想
的火花碰撞，每一天都在發生，共同實踐想法；嘗試動手去做，從創意工坊、材料圖書室，揮灑創意的
工具，更好的環境，豐富的設備器材，開啟無限創作能量。我們相信，燃起創意的火花，就能一起成就
燦爛好風光。C-Hub是多元豐富的設計殿堂，更是所有理想的舞台。探索城市、認識台南，從C-
Hub開始，邁向夢想，認識更好的自己。

最後更新日期：2025.10.23

https://chub.checkfront.com/reserve/


創育機構

C-Hub is a creative space came about from the interconnection among Creativity, Human, Urban, and
Building Environment. Brick–and–mortar border is broken through creativity, so as to create a borderless
learning space connecting the city, industry and university. 

The goal of C-Hub is that establishing the complete process of education, incubation and practice, promoting
the bilateral immersion between industry and campus, and searching for the practice opportunity of innovative
teams. With the conversation and exchange among the university, industry and city, collective wisdom can be
drawn and useful ideas can be absorbed, so as to recruit partners from enterprises and the city to build a co-
exchanging platform of design, using, and needs in the future.

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

最後更新日期：2025.10.23

http://www.tcpdf.org

